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Zápis z jednání 

Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina č. 4/2014 
konaného dne 16. 9. 2014 

 
Přítomni: 

1. Jana Nováková Hotařová  6. Holas František 

2. Svoboda Čestmír 7. Bárta Ladislav 

3. Vitásek Čestmír 8. Burda Jan 

4. Kukrechtová Alena 9. Kastner Milan (tajemník) 

5. Vaňková Magda (předsedkyně)  

 
Omluveni: 

1. Sedláček Zdeněk (místopředseda) 4. Hrdlička Jindřich  

2. Myslivec Josef  5. Bártová Martina 

3. Ondrušek Roman   

 
Hosté: 

1. Fialová Jana (radní Kraje Vsočina) 3. Albrechtová Jana (OŠMS) 

2. Straka Luboš (Active – SVČ ZR) 4. Čech Zbyněk (OSH) 

 
Program: 
 

1. Zahájení jednání a schválení programu; 
2. Kontrola zápisu;  
3. Nastavení priorit specifických kritérií dotačního programu  - Pravidla Rady Kraje Vysočina 

pro poskytování dotací na pořádání celoročních volnočasových aktivit pro děti a mládež; 
4. Zhodnocení grantových programů z Fondu Vysočiny v roce 2014 a příprava záměrů 

a vyhlášení grantových programů pro rok 2015; 
5. Příprava a projednání rozpočtu oddělení mládeže a sportu na rok 2015; 
6. Vyhodnocování žádostí o zřizování a fungování krajských center talentované mládeže; 
7. Kontroly vybraných projektů grantů z Fondu Vysočiny; 
8. Projednání návrhu podpory VIP akcí v Kraji Vysočina na rok 2015; 
9. Diskuse, různé; 
10. Ukončení jednání. 

 
 

1. Zahájení jednání a schválení programu 
Magda Vaňková, předsedkyně Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina (dále jen 
„Ksvč“), zahájila jednání a přivítala všechny přítomné. Dle počtu přítomných členů konstatovala, 
že Ksvč není usnášeníschopná. Přednesla návrh programu, který byl 7 hlasy schválen. 
 
 

2. Kontrola zápisu 
Proběhla kontrola zápisu a přijatých usnesení ze zasedání Ksvč č. 3/2014 - jednotlivé body 
a usnesení byly bez připomínek 
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3. Nastavení priorit specifických kritérií dotačního programu - Pravidla Rady Kraje 
Vysočina pro poskytování dotací na pořádání celoročních volnočasových aktivit 
pro děti a mládež 

Magda Vaňková připomněla přítomným závěry z minulého zasedání, kde bylo o tomto bodě 
jednáno. Vyzvala přítomné ke stanovisku ke spornému kritériu 2 c) plusový bod navíc 
za otevřenost letní činnosti. Členové Ksvč souhlasili s vyřazením plusového bodu navíc u kritéria 
2c) a přeřadili tento plusový bod ke kritériu 2 a) týkající se pestrosti a rozmanitosti aktivit 
(možnost udělit +1 nebo +2 body). 
Jan Burda navrhl sjednocení názvosloví (aktivity), dále kritérium 2 a) doplnit „Projekt je zaměřen 
na děti a mládež. Jeho součástí je činnost oddílů či kroužků pro vlastní členskou základnu, 
tak i veřejnosti otevřená klubová činnost“ o „a otevřené akce“. Dále se dotázal na nutnost kritéria 
„2 d) Výše ostatních plateb za provedenou práci“, při maximální možné dotaci 7 000 Kč. Jana 
Albrechtová reagovala, že toto kritérium je tu spíše jako bodové zvýhodnění pro žadatele, kteří 
nemají OPPP. Jana Albrechtová vznesla návrh na možné procentuální ohraničení možnosti 
čerpání dotace na propagaci. Přítomní souhlasili a navrhli hranici maximálně 20% z celkové 
dotace. Jan Burda vznesl připomínku k výzvě pro předkládání žádostí a to k termínu „aktivity 
táborového charakteru“, navrhl jej nahradit termínem „pobytové akce“. Ke všem vzneseným 
připomínkám členové Ksvč vyjádřili kladné stanovisko.  
 
Během jednání o tomto bodě se na zasedání dostavil František Holas. 
 
Usnesení 05/04/2014/Ksvč  
Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
projednala a doporučuje 
radě kraje schválit aktualizaci Pravidel Rady Kraje Vysočina pro poskytování dotací na pořádání 
celoročních volnočasových aktivit pro děti a mládež. 
Usnesení bylo přijato 7 hlasy (0 proti, 0 se zdrželi). 
 
František Holas na hlasování nebyl přítomen. 
 

 
4. Zhodnocení grantových programů z Fondu Vysočiny v roce 2014 a příprava 

záměrů a vyhlášení grantových programů pro rok 2015 
Milan Kastner okomentoval podkladový materiál týkající se grantů v oblasti mládeže a sportu. 
V rámci grantového programu Jednorázové akce 2014, zaměřeného na jednorázové 
volnočasové a sportovní aktivity, bylo podáno na krajský úřad 158 žádostí o finančním objemu 
3 352 183 Kč. Podpořeno bylo 68 projektů v celkové finanční výši 1 183 710 Kč. V rámci 
grantového programu Sportujeme 2014, zaměřeného na dlouhodobé volnočasové aktivity 
v oblasti tělovýchovy a sportu, bylo podáno na krajský úřad 69 žádostí o finančním objemu 
3 146 552 Kč. Podpořeno bylo 36 projektů v celkové finanční výši 1 796 226 Kč. V rámci 
grantového programu Sportoviště 2014, zaměřeného na výstavbu a údržbu sportovních 
a tělovýchovných zařízení, bylo podáno na krajský úřad 112 žádostí o finančním objemu 
6 041 460 Kč. Podpořeno bylo 60 projektů v celkové finanční výši 2 985 172 Kč. 

 
Jan Burda vznesl dotaz na možnost obnovení grantového programu „Tábory“ na obnovu 
táborových základem. Milan Kastner reagoval, že pokud by došlo k vyhlášení nového 
grantového programu, musely by být omezeny stávající granty. Přítomní diskutovali, že by 
mohlo dojít ke zrušení nebo omezení grantového programu Jednorázové akce, který svým 
zaměřením může podpořit i méně zajímavé několikahodinové záležitosti, na které by žadatelé 
mohli použít finanční prostředky z jiných zdrojů, členové Ksvč se shodli, že by kritéria měla být 
upravena. Jana Fialová doplnila, že zrušení Jednorázových akcí by bylo nevhodné, spíše volit 
rozdělení alokované částky nebo tyto dva grantové programy prostřídat. 
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Ksvč pověřila Jana Burdu přípravou návrhu grantového programu zaměřeného na táborové 
základny.  
 
Usnesení 06/04/2014/Ksvč  
Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
bere na vědomí 
zhodnocení grantových programů z Fondu Vysočiny v roce 2014 a přípravu záměrů a vyhlášení 
grantových programů pro rok 2015. 
Usnesení bylo přijato 7 hlasy (0 proti, 0 se zdrželi). 
 

 
5. Příprava a projednání rozpočtu oddělení mládeže a sportu na rok 2015 

Milan Kastner informoval o návrhu rozpočtu za oddělení mládeže a sportu OŠMS. Navrhované 
finanční prostředky v rozpočtu na rok 2015 jsou ve stejné výši jako pro rok 2014. Do rozpočtu 
jsou zahrnuty finanční prostředky např. na aktivity: Fungování krajských center talentované 
mládeže, pravidla rady kraje Volný čas 2015, postupové soutěže, ocenění talentovaných žáků 
apod.  
 
 

6. Vyhodnocování žádostí o zřizování a fungování krajských center talentované 
mládeže 

Milan Kastner okomentoval materiál týkající se finanční podpory Krajských center talentované 
mládeže. 
O dotaci zažádali a předložili k posouzení své projekty zástupci těchto sportů: fotbal, hokej, 
šachy, volejbal, plavání, basketbal, orientační běh, házená, stolní tenis, atletika, lyžování, 
moderní gymnastika, wrestling a judo. Celkem ve svých žádostech žádají tato sportovní centra 
o dotace v celkové výši 4 430 280 Kč. Zástupci všech sportovních disciplín zaslali řádně 
vyplněnou žádost o finanční podporu ve stanoveném termínu. 
 
Usnesení 07/04/2014/Ksvč 
Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
doporučuje 

 rozšířit krajská centra talentované mládeže o nové sportovní disciplíny wrestling a judo; 

 radě kraje schválit a doporučit zastupitelstvu kraje poskytnout dotace pro KCTM pro rok 
2015 dle návrhu OŠMS. 

Usnesení bylo přijato 7 hlasy (0 proti, 0 se zdržel). 
 
František Holas nebyl při hlasování o usnesení přítomen. 
 

 
7. Kontroly vybraných projektů grantů z Fondu Vysočiny 

Milan Kastner informoval členy Ksvč, že v letošním roce proběhla pouze jedna kontrola, a to 
projektu Mistrovství letecké akrobacie v Chotěboři. Více kontrol nebylo provedeno z důvodu 
změny kritérií, na základě kterých nebylo možné kontroly personálně zajistit. Následné kontroly 
budou zajišťovány ve spolupráci s odborem regionálního rozvoje. 

 
 

8. Projednání návrhu podpory VIP akcí v Kraji Vysočina na rok 2015 
Zbyněk Čech okomentoval dle podkladového materiálu seznam sportovních a volnočasových 
akcí, které jsou navrženy k finanční podpoře v rámci „VIP akcí v Kraji Vysočina“ na rok 2015. 
Jedná se o pravidelně opakující se tradiční akce, které mají regionální nebo nadregionální 
charakter.  
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Jana Fialová doplnila, že je uvažováno, aby v rámci akce „Jihlavský půlmaraton“, která je 
zařazena mezi VIP akce, proběhla akce pro studenty středních škol. 
Ladislav Bárta přítomné informoval o tradiční akci ve Žďáře nad Sázavou „Pilman“, která by také 
mohla být zařazena do VIP akcí Kraje Vysočina. Zbyněk Čech reagoval, že tuto akci prověří, 
a v případě vhodnosti organizátora osloví. Vyzval také členy Ksvč k návrhům na akce, které by 
do VIP akcí mohly být zařazeny. 
 
Usnesení 08/04/2014/Ksvč 
Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
doporučuje 
radě kraje schválit návrh „Podpory VIP akcí v Kraji Vysočina na rok 2015“. 
Usnesení bylo přijato 8 hlasy (0 proti, 0 se zdrželi). 
 

 
9. Diskuse, různé; 

Jan Burda informoval o akci „Volný čas není nuda“, která dosud proběhla kromě Pelhřimova 
ve všech okresních městech.  
Termín příštího zasedání byl stanoven na 5. listopadu 2015 od 13:30 hod. v sídle krajského 
úřadu. 
 
 

10. Ukončení jednání 
Magda Vaňková poděkovala přítomným za účast a aktivní přístup a ukončila jednání. 
 
 
 
 
 
Magda Vaňková 
předsedkyně Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
 
 
Milan Kastner 
tajemník Komise pro sport a volný čas Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
 
Zpracovala a zapsala: Zuzana Škrdlová dne 16. září 2014 


